



## **SOUTHERN FRANCE**

♥ Italy / France / Switzerland

Kuala Lumpur / Transit City / Milan

MOB/-/D

Assemble at KLIA for your flight to Milan via transit city. Overnight in Milan.

Day 2

Milan / Serravalle Outlet / Monte Carlo / Nice B/-/D

After breakfast, enjoy shopping at Italy's first and largest designer outlet .-- Serravalle Designer Outlet, explore more than 300 brands like : Prada, Burberry, Gucci etc. Enjoy a drive on the Grand Prix circuit and views the port with its luxury yachts in Monte Carlo. Photo stop at the Grand Casino with luxury cars in front. Drive along the famous Promenade des Anglais to Nice.

#### Nice / Cannes / Coustellet / Avignon

B/-/D

Today travel to Cannes - Home to the Cannes International film festival. Depart to Coustellet, visit the Lavender Museum, is a warm and friendly place to visit and to discover the history of Lavender. Enjoy provence coutry sight while driving toward Abbey Notre Dame De Senanque. Overnight in Avignon, is a commune in south-eastern France in the department of Vaucluse on the left bank of the Rhone river.

\*\* Lavender season Abbey Notre Dame De Senanque will replace to Valensole Lavender fields

#### Avignon / Pont du gard / Lyon

After breakfast, walking tour of Avignonn, proceed to Pont du Gard is an ancient Roman aqueduct that crosses the Gardon River near the town of Vers-Pont-du-Gard in southern France. Continue to Lyon, is the thirdlargest city of France. Waliking tour in Lyon's medieval Old Town, it's a charming mix of cobbled alleyways, boutique shops, wine bars and restaurants.

Day 5

Lyon / Geneva / Lausanne / Montreux / Leysin

Today welcome to Switzerland---Geneva. Photo stop at famous the symbol of the <world's smallest metropolis>is the "Jet D'Eau"- a fountain with a 140 meter high water jet at the periphery of Lake Geneva. Visit the most famous floral clock. The flower clock perfectly combines the watchmaking expertise and botany. Next stop Lausanne view of Olympic Museum, drive pass Chillon Castle in Montreux. Overnight in Leysin or Montreus.

Leysin / Glacier 3000 / Gruyeres / Leysin

Today 's highlight take cable car to Glacier 3000 view point, the most beautiful alpine peaks (Jungfrau, Matterhorn, Mont Blanc). Enjoy Peak walk The first and only suspension bridge to connect two mountain peaks. Continue to Gruyeres, is a beautiful walled medieval town with cobbled streets and it's own castle.

#### Leysin / Bern / Interlakan / Zurich / Transit City B / - / MOB

Proceed to the capital of Switzerland - Berne. Visit the historic old town of Berne - it became a UNESCO World Heritage site in 1983. The most famous sight is the Zytglogge (Bernese German for "Time Bell"), an elaborate medieval clock tower with moving puppets. Continue to Interlaken, is located on the flat alluvial land called Bödeli between the two Lakes of Brienz to the east and Thun to the west and alongside the river, which flows from one to the other. Transfer to airport for your flight back home.

Day 8

#### Transit City / Kuala Lumpur

MOB

Arrive home with all the sweet memories of Europe.



- 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.





# 法国南部之旅

♥ 意大利 / 法国 / 瑞士

### 第一天

吉隆坡 / 中转城市 / 米兰

机上用餐 / 晚

集合于吉隆坡国际机场,带着愉快的心情飞往米兰。入住米兰酒店。

#### 第二天

米兰 / Serravalle Outlet / 蒙地卡罗 / 尼斯

早/-/晚

早餐后,前往Serravalle Outlet自由购物,您可在这以最优惠的价钱选购到各种超过300个知名的品牌服装和包包。前往一级方程式大奖赛的举办之地,之后外观最具有吸引力的**蒙地卡罗赌场**,在豪华赌场前拍照留念,沿途您还可以看到豪华游艇停泊在港湾。出发到尼斯。

#### 第三天

尼斯 / 康城 / Coustellet / 亚威农

早/-/晚

今天前往每年举办夏纳国际电影节而出名的**康城**。接着前往Coustellet,参观**薰衣草博物馆**,是一个让您舒心又能了解薰衣草历史的地方。继续前往**圣母修道院**时享受**普罗旺斯乡间景色**,入住亚威农酒店,是法国东南部的罗纳河左岸沃克吕兹省的一个公社。

#### 第四天

亚威农 / 加德水道桥 / 里昂

早 / - / 晚

早餐后,步行游览**亚威农**,接着前往**加德水道桥**位於法國加德省靠近雷穆蘭的地方,是古羅馬所建造的輸水系統。继续前往**里昂**,是法国第三大城市。在里昂的中世纪旧城区游览,那里有鹅卵石小巷,精品店,酒吧和餐馆让您目不暇给。

#### 第五天

里昂 / 日内瓦 / 洛桑 / 蒙特勒 / 莱森

早/-/晚

欢迎到瑞士的**日内瓦** - 参观世界上最大的人工喷泉,从日内瓦湖上喷起140米高一柱擎天的水柱。参观最著名的花卉时钟,花钟完美地结合了制表的专业知识和植物学。途径**洛桑奥林匹克博物**,途中还可看到蒙特勒的**奇龙古堡**。入住莱森或蒙特勒酒店。

#### 第六天

莱森 / 冰川 3000 / 格吕耶尔 / 莱森

早 / - / 晚

早餐后,乘坐缆车前往瑞士滑雪胜地 - 冰川3000。到达观景台,欣赏360度的全景和阿尔卑斯山最美丽的山峰,如:少女峰,马特宏峰,勃朗峰。享受山顶悬索桥,这是第一座也是唯一一座连接两座山峰的悬索桥。继续前往格吕耶尔,是一个中世纪美丽的城镇,有着鹅卵石铺成的街道和城堡。

#### 第七天

莱森 / 伯尔尼 / 因特拉肯 / 苏黎世 / 中转城市 早 / - / 机上用餐

前往瑞士首都 - 伯尔尼。游览历史悠久的伯尔尼老城区,它是在1983年成为联合国教科文组织的世界遗产。参观最有名的视线移动的木偶,一个精心制作的中世纪的钟楼。继续前往因特拉肯,位于东部布里恩茨湖和西部图恩之间的Bîdeli平坦的冲积土地上,沿着Aare河流淌。送往机场乘搭客机飞返家园。

#### 第八天

中转城市 / 吉隆坡

机上用餐

带着美好的回忆抵达家园。





联络方式 Contact:

价格 Price:

出发日期 Departure Date: